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مجاهدان غزه پرچم عزتاسلام را به اهتزاز درآوردند

حضرت آيتالله خامنهاي رهبر معظم انقلاب اسلامي در پيامي به آقاي اسماعيل هنيه نخستوزير دولت قانوني حماس، با اشاره به شكست و خفت ارتش مجهز رژيم

صهيونيستي در مقابل «صبر و شجاعت و فداكاري» مجاهدان دلير و مردم مظلوم غزه تأكيد كردند:

ايمان و ايستادگي شرافتمندانه شما و آحاد مردم غزه در برابر يكي از فجيعترين جنايات جنگي تاريخ، «آمريكا، حاميان رژيم صهيونيستي و خيانتكاران و منافقان امت

اسلامي» را رسوا كرده است و ضمن به اهتزاز درآوردن پرچم عزت امت اسلامي دشمن ضدبشر را هر روز دچار ذلت بيشتري خواهد كرد.

متن پيام به اين شرح است:

بسمالله الرحمن الرحيم

برادر مجاهد جناب آقاي اسماعيل هنيه

سلام عليكم بما صبرتم

صبر بيست روزه شما و مجاهدان دلير و ازجانگذشته و آحاد مردم غزه در برابر يكي از فجيعترين جنايات جنگي جهان و تاريخ، پرچم عزت را برسر امت اسلام بهاهتزاز

درآورده است. شما ثابت كرديد كه دل سرشار از ايمان به خدا و قيامت و روح منيع و عزيز مسلماني كه ذلت و تسليم درباره ظلم و زور را برنميتابد،آنچنان قدرتي

ميآفريند كه حكومتهاي جبار و مستكبر و ارتشهاي مجهز در برابر آن ناتوان و ذليلاند.

ارتشي كه قدرت فداكاري و شهادتطلبي شما آن را بيست روز است پاي در گل در پشت دروازههاي غزه به خفت افكنده همان است كه ظرف شش روز بخشهاي

عظيمي از سه كشور عربي را زير سيطره خود درآورد. بهايمان و توكل خود، به حسنظن خود به وعده الهي، به صبر و شجاعت و فداكاري خود بباليد كه امروز همه

مسلمانان به آن ميبالند. جهاد شما تا امروز آمريكا و رژيم صهيونيست و حاميان آنان و سازمان ملل و منافقان امت اسلامي را رسوا كرده است.

امروز نه فقط ملتهاي مسلمان، كه بسياري از ملتهاي اروپا و آمريكا حقانيت شما را از بن دندان پذيرفتهاند. شما همين امروز هم پيروزيد و با ادامه اين ايستادگي

شرافتمندانه، دشمن زبون و ضدبشر را باز هم بيشتر به ذلت و شكست خواهيد كشاند.

انشاءالله بدانيد كه «ما ودعك ربك و ما قلي» و بدانيد كه «و لسوف يعطيك ربك فترضي» انشاءالله با اين حال حوادث خونين و فاجعهبار غيرنظاميان فلسطيني بهخصوص

كودكان مظلوم و معصوم، دلهاي ما را غرق خون كرده است. حوادث ناشي از جنايتهاي غاصبان فلسطين كه هر روز چندين بار از همه كانالهاي تلويزيوني ما پخش

ميشود ملت ما را ماتمزده و عزادار ساخته است.

اعظمالله لكم الجزاء و عجل لكم النصر، بدانيد كه وعده خدا راست است كه فرمود: «و لينصرن الله من ينصره ان الله لقوي عزيز» و فرمود: «و من جاهد فانما يجاهد

لنفسه...»

خيانتكاران عرب هم بدانند كه سرنوشت آنان بهتر از يهوديان جنگ احزاب نخواهد بود كه خداوند فرمود: «و انزل الذين ظاهرو هم من اهل الكتاب و من صياصيهم...»

ملتها با مردم و مجاهدان غزهاند. هر دولتي كه برخلاف اين عمل كند فاصله خود و ملتش را عميقتر ميكند و سرنوشت چنين دولتهايي معلوم است. آنها نيز اگر به

فكر زندگي و آبروي خودند بايد سخن اميرالمؤمنين عليهالسلام را بهياد آورند كه فرمود: «الموت في حياتكم مقهورين و الحياه في موتكم قاهرين» به شما و مبارزان غزه و

همه مردم مظلوم و مقاوم شما درود ميفرستم و در كنار همه تلاشهايي كه دولت جمهوري اسلامي ايران در حمايت از شما وظيفه خود دانسته است، شب و روز هم

شما را دعا ميكنم و صبر و نصرت را براي شما از خداوند عزيز قدير مسألت ميكنم.

والسلام عليكم و علي عبادالله الصالحين و رحمهالله و بركاته

سيدعلي حسيني خامنهاي
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